

Title (en)  
Lost shuttering block and module for the assembly of such a block

Title (de)  
Block für eine verlorene Schalung und Modul für den Bau einer solchen Schalung

Title (fr)  
Bloc de coffrage perdu et module pour la réalisation d'un tel bloc

Publication  
**EP 2218848 A1 20100818 (FR)**

Application  
**EP 10153132 A 20100210**

Priority  
FR 0950948 A 20090213

Abstract (en)  
The module (3) has a rectangular panel with a recto face and a reverse face, and assembling units for assembling the module with another module, where the module is made of plastic material. The assembling units are placed on the reverse face of the rectangular panel and complementary to assembly units of the latter module. The panel is vented with orifices (9) that respectively open on the recto face and the reverse face of the panel. The orifices are uniformly distributed on a surface of the panel.

Abstract (fr)  
La présente invention concerne un module destiné à être assemblé avec un autre module ( 2 , 3 ) pour former un bloc de coffrage perdu ( 1 ) pour la réalisation d'une paroi de piscine en béton, module comprenant : # un panneau rectangulaire ( 4 ) présentant une face recto ( 5 ) et une face verso ( 6 ) , # des organes ( 7 ) d'assemblage à un autre dit module, disposés sur la face verso ( 6 ) du panneau rectangulaire ( 4 ) et étant complémentaires d'organes d'assemblage ( 7 ) dudit autre module. Selon l'invention le panneau rectangulaire ( 4 ) est ajouré d'orifices ( 9 ) débouchant de part en part sur chacune des faces recto et verso du panneau rectangulaire et répartis de façon uniforme sur toute la surface dudit panneau. L'invention concerne également un bloc de coffrage perdu ( 1 ) comprenant un tel module.

IPC 8 full level  
**E04H 4/00** (2006.01); **E04B 2/86** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04H 4/0075** (2013.01); **E04B 2/8623** (2013.01); **E04B 2/8647** (2013.01)

Citation (applicant)  
• FR 2790777 A1 20000915 - ABRIBLUE [FR]  
• FR 2889550 A1 20070209 - TOUT POUR L EAU PRAT SA [FR]

Citation (search report)  
• [YD] FR 2889550 A1 20070209 - TOUT POUR L EAU PRAT SA [FR]  
• [Y] WO 0173240 A1 20011004 - PICCONE FRANCESCO [CA]  
• [A] JP H05133028 A 19930528 - HARADA TADASHI, et al

Cited by  
US2018347191A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
AL BA RS

DOCDB simple family (publication)  
**EP 2218848 A1 20100818**; FR 2942258 A1 20100820; FR 2942258 B1 20110415

DOCDB simple family (application)  
**EP 10153132 A 20100210**; FR 0950948 A 20090213